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Ying Wa Girls’ School Alumnae Association

Dear Alumnae, Parents and Friends,

We are pleased to announce that our newly established YWGSAA Charity Trust 
Fund will hold its first fundraising event – a Movie Gala – at the Hong Kong Cultural 
Centre on Monday evening, December 11, 2006.  

We have been extremely fortunate to secure the screening rights of‘Traces of a 
Dragon – Jackie Chan and his Lost family’- a docu-drama based on kungfu legend 
Jackie Chan’s family and directed by internationally renowned film director Mabel 
Cheung Yuen Ting, a graduate of Ying Wa, Class of ’68.  

We are most heartened by the unconditional support of a group of alumnae, who 
have pledged to cover all expenses of this event, thereby ensuring every dollar of 
your donation will go directly to the Charity Trust Fund.  

For over a century, Ying Wa has provided schooling for girls from all sectors of 
Hong Kong society.  Generations of girls have benefited from the Christian emphasis 
of this education on ‘whole-person’ development, moral values and service to others. 

We are proud of our tradition and heritage.  Our task now is to forge ahead and 
ensure that Ying Wa is ready to take on the challenges and demands of education in 
the 21st century.  With the support of the Charity Trust Fund, Ying Wa will have extra 
resources to improve school facilities and organize various supplementary training 
activities.  As a result, its students will have more learning opportunities to 
strengthen their creativity and foster communication, language, art and sport skills.  
Your generosity will indeed make a difference to present and future Ying Wa girls, 
especially those who are disadvantaged. 

‘Traces of a Dragon, a story of desertion and reconciliation, promises to be both 
entertaining and inspirational.  Bring your friends and family along and share Jackie 
Chan’s unusual story.  

Act now and make a donation.  Simply fill in the form enclosed and return it to Ying Wa. 

Looking forward to seeing you at the Gala.

Yours sincerely, 

Ms. Chan, Seung Yan Sonja 
Chairman, 
Charity Trust Fund

Ms. Ching, Kai Ming Rebecca 
Chairman, 
Fund-raising Committee

Dr. Huen, Kwai Fun 
President,
YWGSAA

FUND-RAISING
COMMITTEE

HON. PATRON
Mrs. Chu, Yeung Pak Yu, BBS
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YWGSAA Fund-raising Movie Gala -
A Night To Remember
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Ying Wa Girls’ School Alumnae Association

親愛的校友、家長及朋友：

我們謹此宣佈新成立的『英華女校校友會慈善信託基金』，將於本年十二月
十一日假香港文化中心舉辦首次籌款活動  —「身遠心莫離」電影籌款晚會。

我們有幸得到 ' 6 8屆校友張婉婷導演的襄助，並成龍影業有限公司慷慨借出由
張婉婷執導的「龍的深處—失落的拼圖」作電影籌款之用。蜚聲國際的張婉婷
以她一貫細膩的導演風格，以紀錄片形式描述了國際巨星成龍與他家族的歷史，
故事層層遞進，絲絲入扣。

我們亦同時非常感激一群熱心的校友鼎力支持，慷慨贊助了整項活動的經費。
因此，閣下所捐贈的每分每毫將全數撥作英華的發展，令更多的同學受惠。
 
超逾一個世紀以來，英華女校一直為香港社會各階層的女學生提供優質敎育，
以基督奉獻的精神，令一代又一代的女孩得到全人發展，在道德價值觀及服
務他人的敎育理念下培育成材，受惠終生。

我們以英華的優良傳統為榮，並願繼往開來，竭力保持英華的最佳優勢，迎向
二十一世紀面對的敎育挑戰和要求。在「信託基金」的支援下，英華將可獲得
額外的資源，改良學校設施，籌辦各類輔導及培訓活動，使在校學生有較多的
學習機會，提升她們的溝通技巧、語文能力、藝術、體育水平及創意。閣下的
慷慨解囊肯定令現在與未來的英華學生受惠，尤其是家庭未能提供足夠支援
的一群。

「龍的深處—失落的拼圖」這套電影，是一個關於遺棄、重聚與和解的故事，
當中充滿娛樂性和啟發性。歡迎閣下與家人及朋友同來欣賞，分享成龍這個
不平凡的故事，亦見證校友會對母校的心意。

我們熱切期待在電影籌款晚會上與您相見！

陳尚欣
慈善信託基金主席

程佳明
籌款委員會主席

禤桂芬
校友會主席 

籌款委員會

名譽贊助人
朱楊珀瑜 , BBS
郭鄭蘊檀
梁黃文璿 , MBE, BBS, JP
蘇周艷屏 , BBS, JP
包陪慶 , SBS

主席
程佳明

司庫
李聞韶

秘書
李細鳳
廖淑玲

委員
陳尚欣
鄭恩慰
陳靜芝
蔣玉珍
張婉婷
蔡楚麗
周小鳳
蔡美蓮  
朱可人
霍奐枝
何國成
禤桂芬
葉慕菲
黎順和
黎育輝
石玉如
李月霞
梁浩雯
麥德祥
巫敏如
施佩鳴 
蘇嘉華
吳金薇
黃寶珠
黃賽芳

名譽法律顧問
馮麗儀

名譽核數師
游樹瑛

英華女校校友會慈善電影籌款晚會
共襄盛舉 永誌難忘

‘Traces of a
Dragon – Jackie Chan and his Lost Family’

‘Traces of a Dragon’


